
RADA MIAST A MARKI
Al. J. Pi! Ud5kiego 95
05-270 MARKI

teI.rQ·22) 781-10-03
Fax 781-13-78

woj. Mazowieckie
PROTOKÓŁ nr 39

z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej,
z dnia 7 stycznia 2009 roku

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzył Wiceprzewodniczący Paweł
Adamczyk, przywitał wszystkich zebranych i stwierdził quorum (nieobecni radni: Elżbieta

Brzozowska, Kazimierz Kędzierski); lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu),

a następnie przedstawił porządek obrad:
l. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Kontynuacja pracy nad budżetem Miasta Marki na rok 2009 - wydanie opinii

o przedstawionych przez Burmistrza autopoprawkach.
4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektów uchwał przedłożonych Komisji.
5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 2. Przyjecie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk poinformował, że w Pkt 4. rozpatrzone będą

następujące projekty uchwał:

1) sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 285),
2) w sprawie wyrażenia zgody ną odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych,

niezabudowanych nieruchomości gruntowych (Druk nr 287).

Nie zgłoszono wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.

Pkt 3. Kontynuacja pracy nad budżetem Miasta Marki na rok 2009 - wydanie opinii
o przedstawionych przez Burmistrza autopoprawkach.

Pismo Burmistrza Miasta Marki z dnia 5 stycznia 2009 roku - LlDz. BM.07l7/l/2009
stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że zaproponowane przez niego zmiany do projektu
budżetu Miasta Marki na 2009 rok zostały pogrupowane w 4 segmentach:

I. wprowadzenie zmian w planie dochodów,
II. wprowadzenie zmian w planie wydatków bieżących,

III. wprowadzenie zmian w planie zadań inwestycyjnych,
IV. uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Segment I wprowadzenie zmian w planie dochodów - w załaczniku nr 1 do projektu budżetu

Miasta Marki na 2009 rok:
1) w rozdziale 85214, § 0830 wprowadzić dochody w wysokości 27.000 złotych

związane z refundacją za pobyt w domach opieki społecznej,
2) w rozdziale 85219 § 2030 zmniejszyć kwotę dotacji na finansowanie Ośrodka Pomocy

Społecznej w Markach o kwotę 37.000 złotych, zgodnie z informacją

z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego,
3) w rozdziale 85228, § 0830 wprowadzić dochody w wysokości 10.000 złotych,

związane z refundacją za usługi opiekuńcze.

Nie została podjęta dyskusja.
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Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o ww.
zmianach:

Głosowanie

za wydaniem pozytywnej opinii - 7
przeciwko - O
wstrzymało się - 1
(w głosowaniubrało udział 8. radnych; nieobecni - B. Dąbkowski, F. Rżewski)

Zaproponowane przez Burmistrza zmiany planu dochodów zostały zaopiniowane pozytywnie.

Segment II wprowadzenie zmian w planie wydatków bieżacych - w załaczniku nr 2
do projektu budżetu Miasta Marki na 2009 rok:

I) w rozdziale 70095, § 4390 zwiększyć środki o kwotę 360.000 złotych

na przygotowanie dokumentacji wiązanej z programem rewitalizacji,
2) w rozdziale 75023 § 4260 zwiększyć o 45.000 złotych, plan wydatków na energię,

3) w rozdziale 75095 § 4300 zwiększyć o 37.000 złotych, plan wydatków na promocję

gminy,
4) w rozdziale 90003 § 4300 zwiększyć o 50.000 złotych środki na selektywnązbiórkę

śmieci,

5) w rozdziale 90017 zwiększyć plan wydatków o kwotę 430.000 złotych przeznaczoną

na funkcjonowanie Zakładu Usług Komunalnych,
6) w rozdziale 92604, § 2830 zwiększyć o kwotę 20.000 złotych, środki przeznaczone

na prowadzenie zajęć sportowych z dziećmi, młodzieżą i dorosłymi oraz na
utrzymanie obiektu przy ul. Wspólnej 12.

W dyskusji udział wzięli radni: Paweł Chojnowski, Tadeusz Skłodowski oraz Skarbnik
Sławomir Koc i Burmistrz Janusz Werczyński.

Następnie Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk zarządził głosowanie w sprawie wydania
opinii o ww. zmianach:

Głosowanie

za wydaniem pozytywnej opinii - 6
przeciw- O
wstrzymujących się - 3
(w głosowaniubrało udział 9. radnych; nieobecny F. Rżewski).

Komisja Budżetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała zaproponowane przez
Burmistrza zmiany.

Segment III wprowadzenie zmian w planie wydatków inwestycyjnych - w załaczniku nr 9
do projektu budżetu Miasta Marki na 2009 rok:

l) wprowadzić do budżetu zadanie "Dokończenie modernizacji chodnika
w ul. Bandurskiego od ul. Okólnej do cmentarza" na kwotę 74.000 złotych (dz. 600,
rozdz. 60016, § 6050),

2) wprowadzić do budżetu zadanie "Dokończenie projektu modernizacji ul. Okólnej
wraz z odwodnieniem" na kwotę 155.000 złotych (dz. 600, rozdz. 60016, § 6050),
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3) zwiększyć środki na zakup gruntu pod budowę infrastruktury technicznej gminy
o kwotę 600.000 złotych (dz. 600, rozdz. 60016, § 6060),

4) wprowadzić do budżetu zadanie "Wykonanie infrastruktury i utwardzenie terenu
bazaru położonego w Markach przy ul. Paderewskiego - dokończenie" na kwotę

140.000 złotych,

5) wprowadzić do budżetu zadanie "Zmiana technologii kuchni wraz z modernizacją

w Szkole Podstawowej Nr 3 " na kwotę 100.000 złotych (dz. 801, rozdz. 80101,
§ 6050),

6) wykreślić z budżetu zadanie "Projekt budowy gimnazjum wraz z otoczeniem przy
ul. Wspólnej" na kwotę 1.200.000 złotych (dz. 801, rozdz. 80101, § 6050),

7) zwiększyć środki na zadanie "Inspektorzy nadzoru i inwestorstwo zastępcze - budowa
Sali widowiskowo-sportowej w Szkole Podstawowej Nr 4" o kwotę 13.000 złotych

(dz. 801, rozdz. 80101, § 6050),
8) wprowadzić do budżetu kwotę 50.000 złotych na pozostałe wydatki związane

z budową infrastruktury oświatowej (dz. 801, rozdz. 80101, § 6050),
9) zmniejszyć w budżecie o kwotę 1.200.000 złotych środki przeznaczone na zakup

gruntu pod budowę szkoły (dz. 801, rozdz. 80101, § 6060),
10) zwiększyć środki na projekty wodociągów o kwotę 120.000 złotych (dz. 900, rozdz.

90001, § 6050),
11) zwiększyć środki na projekty oświetlenia ulicznego o kwotę 21.000 złotych (dz. 900,

rozdz. 90015, § 6050),
12)zwiększyć środki na projekt i instalację sieci monitoringu o kwotę 185.000 złotych

(dz. 900, rozdz. 90095, § 6050).

W dyskusji udział wzięli radni: Marek Mańk, Paweł Chojnowski, Bogusław Dąbkowski,

Marek Kroczek, Paweł Adarnczyk, Tadeusz Skłodowski, Jacek Orych oraz Burmistrz Janusz
Werczyński.

Radny Paweł Chojnowski złożył wniosek o wystąpienie do Przewodniczącej Rady w sprawie
zwołania sesji Rady Miasta Marki poświęconej w całości sprawom oświaty w mieście wraz
z objazdem placówek oświatowych.

Radny Jacek Orych zaproponował, aby głosowanie nad tym segmentem zmian zostało

przeprowadzone odrębnie dla każdego z 12 podpunktów.

Wiceprzewodniczący Paweł Adarnczyk zarządził głosowania:

Glosowanie ppkt 1)
za wydaniem pozytywnej opinii - 8
przeciw-O
wstrzymującychsię - 1
(w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecny F. Rżewski)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Glosowanie ppkt 2)
za wydaniem pozytywnej opinii - 9
przeciw- O
wstrzymujących się - O
(w głosowaniubrało udział 9. radnych; nieobecny F. Rżewski)
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Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Głosowanie ppkl3)
za wydaniem pozytywnej opinii - 9
przeciw- O
wstrzymujących się - O
(w głosowaniubrało udział 9. radnych; nieobecny F. Rżewski)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Głosowanie ppkl4)
za wydaniem pozytywnej opinii - 8
przeciw- O
wstrzymujących się - 1
(w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecny F. Rżewski)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Głosowanie ppkl 5)
za wydaniem pozytywnej opinii - 9
przeciw-O
wstrzymującychsię - O
(w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecny F. Rżewski)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Głosowanie ppkl 6)
za wydaniem pozytywnej opinii - 5
przeciw-3
wstrzymującychsię - 1
(w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecny F. Rżewski)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Głosowanie ppkl 7)
za wydaniem pozytywnej opinii - 8
przeciw- O
wstrzymujących się - 1
(w głosowaniubrało udział 9. radnych; nieobecny F. Rżewski)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Głosowanie ppkl 8)
za wydaniem pozytywnej opinii - 6
przeciw-3
wstrzymującychsię - O
(w głosowaniubrało udział 9. radnych; nieobecny F. Rżewski)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.
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Głosowanie DOki 9)
za wydaniem pozytywnej opinii - 8
przeciw-O
wstrzymującychsię - O
(w głosowaniubrało udział 8. radnych; nieobecni: M. Mańk, F. Rżewski)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Głosowanie DOki 10)
za wydaniem pozytywnej opinii - 9
przeciw-O
wstrzymującychsię - 1
(w głosowaniu brało udział 10. radnych)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Głosowanie DOki 111
za wydaniem pozytywnej opinii - 10
przeciw- O
wstrzymujących się - O
(w głosowaniu brało udział 10. radnych)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Głosowanie DOki 12)
za wydaniem pozytywnej opinii - 8
przeciw-O
wstrzymującychsię - 2
(w głosowaniu brało udział 10. radnych)

Zmiana została zaopiniowana pozytywnie.

Następnie Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk zarządził głosowanie w sprawie wniosku
radnego Pawła Chojnowskiego o wystąpienie do Przewodniczącej Rady w sprawie zwołania

sesji Rady Miasta Marki poświęconej w całości sprawom oświaty w mieście wraz z objazdem
placówek oświatowych.

Głosowanie:

za przyjęciemwniosku - 6
przeciwko - 2
wstrzymało się - 2
(w głosowaniu brało udział 10. radnych)

Wniosek został przyjęty.

Segment IV wprowadzenie zmian wynikajacych z uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej:
1) § 3 projektu budżetu otrzymuje brzmienie: ,,§ 3 Deficyt budżetu gminy w wysokości

4.034.000 złotych, zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z wpływów

ze sprzedaży papierów wartościowych, wyemitowanych przez gminę w kwocie
4.034.000 złotych.",
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2) po § 5 projektu budżetu dodaje się § 6 o brzmieniu: ,,§ 6. Emisja obligacji
komunalnych będzie przeznaczona na finansowanie:

• planowanego deficytu budżetu Miasta Marki w wysokości 4.034.000 złotych,

• wykupu obligacji komunalnych oraz spłatę pożyczki w wysokości 2.722.000
złotych,

• spłata pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska
i Gospodarki Wodnej w Warszawie w wysokości 144.000 złotych."

3) § 6 projektu budżetu oraz następnym nadaje się kolejną numerację,

4) § 11 projektu budżetu otrzymuje brzmienie: ,,§ 12 Ustala się roczne limity dla:
• zobowiązań z tytułu nowych kredytów i pożyczek zaciągniętych

na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu do kwoty 1.000.000 złotych,

• zobowiązań z tytułu nowej emisji obligacji komunalnych na sfinansowanie
planowanego deficytu budżetu do kwoty 4.034.000 złotych,

• zobowiązań z tytułu nowej emisji obligacji komunalnych emitowanych
na wykup wcześniej wyemitowanych papierów wartościowych."

5) § 12 pkt 2 otrzymuje brzmienie ,,§ 3 pkt 2 zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie
występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu do wysokości 1.000.000
złotych".

Nie została podjęta dyskusja.

W wyniku głosowania, zarządzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka,
Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała zmiany
do projektu budżetu Miasta Marki na 2009 rok, wynikające z uwag Regionalnej Izby
Obrachunkowej (w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecny J. Orych).

Na tym zakończono dyskusję w tym punkcie porządku obrad.

Pkt 4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektów uchwał przedłożonych Komisji.

1) sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 285).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia
z dotychczasowym najemcą umowy dzierżawy zabudowanej nieruchomości, stanowiącej

część działek nr ewid. 20/30 i 20/31 z obrębu 3-06, z przeznaczeniem pod sklep spożywczy.

Nie została podjęta dyskusja.

W wyniku głosowania, zarządzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka,
Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
zawarty w Druku nr 285 (w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecny - J. Orych).

2) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych.
niezabudowanych nieruchomości gruntowych (Druk nr 287).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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Bunnistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy nabycia nieruchomości

o numerach ewidencyjnych: 13/2 i 12/2 z obrębu 4-10, przeznaczonych w miejscowym planie
zagospodarowania przestrzennego pod tereny zabudowy usługowo - administracyjnej,
parkingi i tereny komunikacyjne (działki położone wzdłuż ul. Piłsudskiego, na wysokości

biblioteki).

w krótkiej dyskusji udział wzięli: radny Marek Kroczek, radny Tadeusz Pasternak oraz
Bunnistrz Janusz Werczyński.

Następnie Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk zamknął dyskusję i zarządził głosowanie

w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 287.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych,
niezabudowanych nieruchomości gruntowych.

Pkt 5. Sprawy różne.

1. Bunnistrz Janusz Werczyński przypomniał, że do Komisji został skierowany również

projekt uchwały w sprawie określenia stawek opłaty targowej (Druk nr 282).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk wyjaśnił, że projekt uchwały, zawarty w Druku
nr 282 został skierowany do zaopiniowania przez Komisję Budżetowo - Gospodarcząjakiś

czas temu i w wyniku omyłki nie został uwzględniony w porządku obrad. Następnie

zaproponował niezwłoczne dokonanie analizy i zaopiniowanie projektu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały oraz wyjaśnił, że podniesienie stawek
opłaty targowej wynika przede wszystkim z zakończenia modernizacji targowiska przy
ul. Paderewskiego - obecny stan obiektu uzasadnia zwiększenie opłat.

Nie została podjęta dyskusja.

W wyniku głosowania, zarządzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka,
Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
zawarty w Druku nr 282 (w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecny T. Skłodowski).

2. Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk odczytał wniosek firmy "Casino Vegas"
Sp. z 0.0. w sprawie wydania opinii o lokalizacji salonu gier na automatach w mieście

Marki przy ul. Rydza Śmigłego oraz stanowisko Wydziału Gospodarki
Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego Urzędu Miasta Marki w tej sprawie
(kopie wniosku oraz stanowiska WGN stanowią załącznik nr 6 do protokołu).

W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Pasternak i Bogusław Dąbkowski, którzy wyrazili
negatywne stanowisko wobec ww. wniosku.

W wyniku głosowania, zarządzonego przez Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka,
Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie negatywnie zaopiniowała wniosek firmy
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"Casino Vegas", dotyczący lokalizacji salonu gier na automatach w Markach przy ul. Rydza
Śmigłego (w głosowaniubrało udział 9. radnych; nieobecny T. Skłodowski).

3. Przewodniczący Filip Rżewski odczytał projekt "Sprawozdania z działalności Komisji
Budżetowo - Gospodarczej za 2008 rok".

W wyniku przeprowadzonej dyskusji, w której udział wzięli radny Tadeusz Skłodowski

i Przewodniczący Filip Rżewski, powstała wstępna wersja Sprawozdania (załącznik nr 7 do
protokołu), która zostanie przesłana drogą elektroniczną do członków Komisji w celu
ewentualnego uzupełnienia.

Jednocześnie Komisja upoważniła Przewodniczącego Filipa Rżewskiego

i Wiceprzewodniczącego Pawła Adamczyka do zredagowania ostatecznej wersji
Sprawozdania i do przedstawienia jej w trakcie najbliższej sesji Rady Miasta Marki

Innych spraw nie zgłoszono.

Pkt 6. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1740 Wiceprzewodniczący
Budżetowo - Gospodarczej.

Protokołowała:

Elżbieta Jurczyk

Paweł Adamczyk zamknął posiedzenie Komisji

Wicepr~ew,:Oc@1~ąCYKo.. t!?#l1C<'P7d<J
awełAdamc

8


